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در ـ فضای ـ مجـازی #  پرسه ـ 

 اعتراض مردم کانادا به کشف گورها

 محمدحســین صادقی با انتشــار این تصویر نوشــت: »پایین کشــیدنِ 
مجسمه ملکه الیزابت دوم و ملکه ویکتوریا در کانادا در اعتراض به تبعیض و 
نژادپرستی علیه بومیان)پس از کشف حدود ۱۵۰۰ گور بی نام و نشان متعلق 

به بومیان کانادایی(.«
 کانادا یعنی کور خود و بینای دنیا

 مجتبی روحی زاده: »سومین گور دسته جمعی در کانادا که اکثر قربانیان 
کودکان میباشند کشف شد. اینها همونهایی اند که برای کشته شدن یک زن 
در ســال ۸۸ که اونم معلوم شد کار خودشون بوده قطعنامه تصویب کردن و 
برای ســقوط هواپیمای اوکراینی عزاداری کردند اما در مقابل این جنایت ها 

انگار زبونشونو قورت دادن و لال شدن!!«
 نظام حافظه محور تا به کی؟

 الهام اکبری: »این ایام استاد و دانشجو نگران از قطعی اینترنتند. اگر بجای 
ارزیابی پایانی دنبال ارزشیابی تکوینی بودیم، امتحان پایان ترم معنی نداشت. 
چرا درقرن ۲۱ نظام آموزشــی ما درپی بررسی عملکرد حافظه است؟ بجای 
اهمیت دادن به انتقال اطلاعات باید دانشــجویان را به ســمت درک و حل 

مسائل از راه مشارکت پیش برد.«
 توصیه ای به رئیس جدید عدلیه

 روح اله سلگی: »هنر آیت الله رئیسی، در قوه قضائیه جمع کردنِ نقیضین 
بود، کســب محبوبیت برای خــود و نظام در قوه قاهره جمهوری اســلامی 
کاریســت بس دشوار. قوه ای که به ســبب ماهیتش همواره یک طرفِ دعوا 
ناراضی از محکمه بر می گردد. از این حیث کار آقای محســنی اژه ای مشکل 

است. اخلاص می تواند این دشواری را تسهیل کند.«

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تایید همه آنها از سوی کیهان نیست.

در حالــی که بیش از یــک هفته از 
حادثه فروریختن یک ساختمان مسکونیِ 
۱۲ طبقه در شهر میامی در ایالت فلوریدا 
می گذرد، هنوز از سرنوشــت حدود ۱۵۰ 
نفر از ساکنان این ساختمان اطلاعی در 

دست نیست.
به گزارش خبرگزاری ایسنا، مقامات ایالت فلوریدا در آمریکا اعلام کردند: 
تعداد قربانیان حادثه فرو ریختن این ساختمان در حومه شهر میامی در این 

ایالت اکنون به ۱۸ نفر افزایش یافته است.
گزارش ها حاکیست در زمان وقوع حادثه بیشتر ساکنان این برج مسکونی 
در خواب بوده اند. به گزارش یورونیوز، هنوز علت این فاجعه معلوم نیســت و 
به گفته برخی از کارشناســان، به دلیل آب و هــوای ایالت فلوریدا خصوصا 
طوفان های موســمی، فونداسیون ســاختمان های قدیمی تر دچار فرسایش 

می شود و به نظر می رسد این ساختمان با همین چالش مواجه بوده است.
این ساختمان در سال ۱۹۸۰ میلادی ساخته شده است. مقام های محلی 
پس از این حادثه تصمیم گرفته اند نظارت روی ساختمان های ایالتی را بیشتر 

مورد بازبینی قراردهند.
شــبکه خبری بی بی سی نیز گزارش کرده اســت که دو کودک هم در 
بین ۱۸ قربانی این حادثه بوده اند که اجساد آنها در خرابه های برج فروریخته 
فلوریدا پیدا شده است. همچنین تیم امداد موفق شده مسیری برای مستقر 
شــدن جرثقیل در میان خرابه هــا پیدا کند تا به کمــک آن به بخش های 
بیشــتری دسترســی پیدا کند. مقام های این ایالت امیدوارند که تعدادی از 

زیرآوارماندگان هنوز زنده باشند.

سرنوشتنامعلوم
دههاسکنه

ساختمانفروریخته

آمریکا

اعضای شــورای شــهر پنجم تهران در آخرین 
روزهای فعالیت خود چوب حراج به اموال شــهر زده 
و با واگذاری املاک با شرایط ویژه موافقت کرده اند اما 
منتخبان شورای ششم می گویند این مصوبات به ضرر 

تهران است و باید متوقف یا ابطال شود. 
به گزارش خبرگزاری فارس، حدود یک ماه دیگر تا آغاز 
فعالیت شورای ششم تهران باقی مانده است. طی چهارسال 
گذشته عملکرد شــورای پنجم و مدیریت شهری به شدت 
مــورد انتقاد بود و علاوه بر اینکــه روند فعالیت های عمرانی 
به نوعی متوقف شد و بســیار لاک پشتی بود، بخش اعظم 
مطالبات شــهروندان در حوزه ترافیک، حمل ونقل عمومی 
و آلودگی هوا هم محقق نشــد. منتقــدان این دوره فعالیت 
شــهری می گویند بخش عمده وقت شــورای شهر پنجم با 
موضوع نام گذاری معابر، خیابان ها و حاشیه های آن گذشته و 

اقدام موثری صورت نگرفته است.
امــا اکنون در کنار این نقدها موضوع دیگری هم مطرح 
شــده که حتی صدای برخی از اعضای شورای شهر کنونی 
را هم در آورده اســت. واگذاری امــلاک در روزهای پایانی 
مدیریت شهری؛ این موضوع با نقدهای فراوان مواجه شده و 

واکنش های مختلفی به همراه داشته است.
ماجرای واگذاری ۱7۰ ملک

سه شــنبه ۸ تیر در جریان ســیصد و ششمین جلسه 
شــورای شهر تهران، بررسی لایحه »تعیین تکلیف املاک و 
اموال غیرمنقول واگذار شــده شهرداری به اشخاص حقیقی 
و حقوقی« در دســتور کار اعضای شورای شهر قرار گرفت و 
بیش از ۱7۰ ملک واگذاری آن در شورای شهر مطرح شد. 
مجوز فروش و واگذاری ۱7۰ ملک بدون اصل و قاعده 

 بهاره آروین عضو شــورای شــهر تهران در مخالفت با 
این لایحه گفت: نســخه لایحه آمده به صحن شورا را قبول 
ندارم و درباره این نسخه خارج کمیسیون تصمیم گیری شده 
است. هرچند امید به قانع شدن ندارم اما برای ثبت در تاریخ 
می گویم که تعــداد زیادی از این املاک بــدون مجوزاند و 

خلاف قانون است.
آروین تصریح کــرد: چرا ما باید در ماه آخر تصمیماتی 
با پیامدهای مالی در چهار ســال بعد بگیریم؟ بهتر نیســت 
شــهرداری کارهای فعلی خود را تکمیل کنــد؟ به عقیده 
مــن کاری کــه در ماه آخــر فعالیت در حال انجام اســت 
مصداقی برای بذل و بخشش منابع شهر است و نه با منطق 

اصلاح طلبی جور درمی آید نه با هیچ منطق دیگری.
وی افزود: در این لایحه قاعده ای وجود ندارد. همچنین 
ایــن پیش نویس بدون قاعده و اصــول و فرآیند مجوز ۱7۰ 
مورد را داده اســت، چهار سال به ندرت مجوز داده ایم، حالا 
چطور ماه آخری مجوز ۱7۰ ملک بدون اصل و قاعده صورت 

گرفته است. 

فروش ملک به فدراسیون فوتبال با اقساط ۵ ساله
از جمله املاکــی که واگذاری آنهــا در روزهای پایانی 
شــورای پنجم صورت گرفت، واگذاری پرحاشــیه ملک به 

فدراسیون فوتبال بود.
زهرا نژاد بهرام دیگر عضو شــورا در توضیح یک فوریت 
این لایحه گفت: این ملک به فدراسیون فوتبال و با پیشنهاد 
به صورت ۲۵ درصد نقد و مابقی اقســاط پنج ســاله و نیز 
با احتســاب مابه التفاوت نقد و اقســاط بر اساس شاخص 
بانک مرکزی ممهور به مهر شورا با رعایت قوانین و مقررات 

موضوعه و صرفه و صلاح شهرداری قرار است واگذار شود.
 مجوزهای شبهه برانگیز دردسرساز شد

در ادامه سخنگوی شورا در مقام مخالف این لایحه گفت:  
چرا در این جلســات پایانی و با این سرعت همکاران گرامی 
در شهرداری می خواهند مجوزهایی که شبهه برانگیز است 

از شورای شهر بگیرند؟
علی اعطا افزود: نمونه این موضوع را در جلسه پیش نیز 
در ارایه لایحه سازمان سرمایه گذاری در شهر آفتاب، از سوی 

سازمانی که پاشنه آشیل شهرداری است، دیدیم.
اعطا اظهار داشــت: این موضوع هم برای دریافت مجوز 
ترک تشریفات برای فروش است و می خواهند مزایده برگزار 
نشود و با شرایط خاص ملکی را به فدراسیون فوتبال بدهند. 
با چه منطق و توجیهی می خواهیم با فوریت،  امتیاز ویژه ای 

از طریق صحن شورای شهر به یک مجموعه بدهیم؟
وی تاکید کرد: اینکه در جلسات آخر شورا این لایحه ها 
را به شــورا می فرســتند تا به فوریت تصمیم گرفته شــود، 

موجب خوشنامی برای شورا و شهرداری نخواهد بود.
دوستان رگ گردنشان را  متورم نکنند

در ادامه نایب رئیس شورا نیز در مقام موافق گفت:  ما تا 
لحظه آخر که دوره مان به اتمام نرســیده عضو شورا هستیم 
و چون کار رو به اتمام اســت نباید این تلقی در ذهن متبادر 
شود که برخی وظایف را انجام ندهیم، این حرف، حرفی غیر 

منطقی  است.
سید ابراهیم امینی افزود:  ما به صورت طبیعی وظایف 
را انجام می دهیم و  واگذاری حق انتفاع املاک به اشــخاص 
حقوقی که جنبه عمومی دارد هم در قانون شهرداری مصوب 
مجلس پیش بینی شده و هم در مصوبات ما پیش بینی شده 
و این چیز جدیدی نیست. لذا تعجب می کنم بعضی دوستان 
رگ گردنشــان را  متورم می کنند که افکار عمومی احساس 
کند داریم کار غیر قانونی انجام می دهیم در حالی که اینطور 

نیست.
امینی ادامه داد:  فوتبال هم در بین تمامی رشته های  
ورزشی طرفداران خاص خود را در بین تمامی شهروندان از 
خرد و کلان و پیــر و جوان و مرد و زن دارد  و یک ورزش 
همگانی است که همه در خانه هایشان لحظه به لحظه آن را  

رصد می کنند. اینکه به فدراسیون فوتبال حق انتفاع واگذار 
کنیم این کار بســیار خوب و منطقی است و باید  با فوریت 

موافق باشیم.
سرانجام علیرغم اختلاف ها، کلیات لایحه واگذاری ۱7۰ 
ملک با ۱7 رای موافق به تصویب رســید همچنین اعضای 
شورا با یک فوریت لایحه مجوز فروش و تصویب معامله یک 

پلاک ثبتی به فدراسیون فوتبال موافقت کردند.
چوب حراج به اموال شهرداری 

بــه غیــر از ایــن دو موضوع، لایحه »اعطــای مجوز 
جهت انعقاد قرارداد احداث و تکمیل پروژه های نمایشــگاه 
بین المللی شــهر آفتاب« در جلســه اخیر شــورای شهر 
بررســی شــد و برخی اعضا تصویــب آن را چوب حراج به 
امــوال شــهرداری خواندند. علی اعطــا از مخالفان بود که 
گفت: تصویب این لایحه عملًا چوب حراج زدن به ســرمایه 
شــهرداری اســت. تصویب این لایحه به این معناست که 
شــورای پنجم تنها به دنبال انجام یک کار و تحویل دادن 
شورا بوده است. تصویب این لایحه با اعداد موجود به صلاح 

شهرداری نیست.
رئیس شورای شهر تهران در مخالفت با این لایحه گفت: 
این موضوع بســیار دیر به شورای شــهر رسیده و شرایط 
اقتصادی نیز شرایط رکود است. به علاوه سیستم مدیریتی 
کشــور در حال تغییر است و کشور در بلاتکلیفی است لذا 
درســت نیست که شورای شــهر در ماه پایانی خود با این 
تصمیم بخشی از منافع شهر را ضایع کند لذا بهتر است که 
بحث این ســرمایه گذاری با این تخفیف کلان به کمیسیون 
بازگردانده شود و در شورای شهری بعدی درباره آن تصمیم 

گیری شود.
آبروی ما با تصویب این لایحه می رود

محسن هاشمی افزود: ما در حال اعلام این امر هستیم 
که در حال ارائه یک کار اقتصادی با تخفیفات عجیب و غریب 
هستیم. اگر در حال حاضر کسی حاضر به سرمایه گذاری در 
شهر آفتاب نیست و ما قصد واگذاری آن با تخفیفات بسیار 
را داریم، این نشان می دهد که کارشناسی این منطقه از ابتدا 
اشــتباه بوده است. چه دلیلی دارد که ما در این شرایط این 
لایحه را تصویب کنیم و آبروی خود را با تصویب آن ببریم.

البته صحبت های هاشمی برای قانع کردن اعضای شورا 
به جایی نرســید و در نهایت این لایحه هم به تصویب اکثر 

اعضای شورا رسید.
چمران:  نباید در روزهای آخر واگذاری انجام شود

این موضوع با واکنش منتخبان شــورای ششم تهران 
هم همراه شــده است به طوری که مهدی چمران، منتخب 
شــورای ششــم در این بــاره گفت: اخبــاری درخصوص 

واگذاری  املاک و استخدام ها و غیره شنیده می شود.
وی افــزود: قاعدتا نباید در روزهــای آخر واگذاری و یا 

استخدامی صورت گیرد این موضوعات قابل بحث است که 
چرا قبلا انجام نشــده و حال که مدیریت روزهای پایانی را 
سپری می کند این اخبار شنیده می شود  البته قرار شد این 

موضوعات را بررسی و با مدیران فعلی صحبت کنیم.
برای شورای ششم هزینه تراشی می کنند

پرویز سروری دیگر منتخب شــورای ششم تهران هم 
درباره این موضوع و حواشی آن گفت: افراد در مجموعه ای 
که می دانند باید تا یک ماه دیگر صندلی شورا را ترک کنند 
کارهایی را انجام داده که برای شورای ششم هزینه به همراه 
دارد و برخی هزینه تراشی می کنند و مدیریت شهری جدید 

باید هزینه های آن را پرداخت کند. 
ســروری با اشــاره به اینکه بر اســاس عرف و منطق 
واگذاری ها نباید در این زمان انجام شــود، افزود: دوســتان 
اجازه دهند منتخبین مردم در شورای ششم در مورد مسائل 
مربوط به اداره شــهر تصمیم بگیرند. اقدامات اخیر شورای 

پنجمی ها نگران کننده است.
وی بــا تاکید بــر اینکه ما تلاش می کنیــم این موارد 
متوقف شــود و یا در شــورای ششــم آن را ابطال خواهیم 
کرد، گفت: بســیاری از موارد مانند واگذاری و استخدام ها 
در دقیقه نــود هزینه از جیب بیت المال اســت و نتیجه و 
خروجی هم ندارد. بســیاری از اقدامات اخیر شورای پنجم 
توجیــه منطقی ندارد. اجازه بدهند تــا ما از ۱4 مرداد وارد 

شورا شویم و اقدامات لازم را انجام دهیم.
این منتخب شورای ششم تهران بیان داشت: در حافظه 
مردم می ماند اگر شــورای پنجم اقدامات غیر قابل توجیه 
انجام دهد البته ما مصوبه هایی که خلاف مصلحت تهران و 
شهروندان را به همراه داشته باشد لغو می کنیم البته به هر 
حال این مسائل هزینه دارد و باید شورای پنجم رفتار عرفی 

و منطقی در روزهای آخر داشته باشد.
ســروری گفت: ناصر امانی منتخب شــورای ششم به 
عنوان نماینده انتخاب شــده تا این موضوعات بین شورای 
شــهر و مدیریت شهری کنونی با شــورای شهر و مدیریت 
شــهری آینده را مطرح و نتیجه را اعــلام کند و قطعا این 

موضوع نیز بررسی خواهد شد.
تکذیب جذب نیروی چند هزار نفری در شهرداری 

خبر دیگر اینکه به گزارش ایسنا، حامد مظاهریان معاون 
برنامه ریزی، توسعه سرمایه انسانی و امور شورای شهرداری 
تهران گفت: متاسفانه طی چند روز گذشته خبری مبنی بر 
جذب چند هزار نفری نیروی انسانی در شهرداری تهران از 
ســوی یکی از منتخبین شورای شهر دوره ششم در فضای 
رســانه ها منتشر شــده که به هیچ عنوان صحت ندارد و به 
روشنی مشخص است که انتقال اطلاعات و اخبار اشتباه به 
این عضو محترم شــورای ششم بستر ساز چنین اظهار نظر 

اشتباهی شده است.

سوزی های  آتش  و  بی سابقه  گرمای 
گسترده ناشی از آن در جنگل های استان 
بریتیش کلمبیا در غرب کانادا و شــمال 
آمریکا، بسیاری از ساکنین این منطقه را 

آواره کرده است. 
به گــزارش خبرگزاری ایرنــا، به نقل از 

رویترز، مقامات کانادایی از وقوع آتش سوزی گسترده در منطقه لایتون واقع 
در غرب این کشور خبر داده و اعلام کردند تمام هزار ساکن محلی و روستایی 

در این منطقه و اطراف آن تخلیه شده اند. 
آتش ســوزی در جنگل های اطراف ظرف مدت ۱۵ دقیقه به این روستا 

رسیده و ساکنین را غافلگیر کرده است. 
فرماندار منطقه لایتون گفت: وضعیت بسیار بحرانی است. تمام مناطق 
جنگلی و مسکونی در آتش می سوزند. من هیچ وقت چنین صحنه ای ندیده 

بودم. دستور تخلیه ساکنان لایتون و روستاهای اطراف صادر شده است. 
مقامات آتش نشــانی لایتون اعلام کردند: تاکنون یک زن و شوهر سال 
خورده جان خود را از دســت داده اند و از سرنوشــت تعدادی از ساکنین نیز 
خبری نیســت. ۹۰ درصد خانه ها و زیرســاخت های روستاها در آتش نابود 

شده اند. 
»بــراد ویس« یک عضو پارلمان کانادا گفت: آتش ســوزی همچنین به 
نیروگاه های آبی منطقه و مســیرهای ارتباطی آسیب گسترده ای زده است 
و دسترســی به مناطق تحت تاثیر آتش را محدود کرده اســت. در یک روز 

گذشته ۶۲ آتش سوزی جدید در منطقه اتفاق افتاده است. 
وقوع آتش ســوزی در غرب کانادا به علت افزایــش دمای هوا رخ داده 
که در طول ســه روز گذشته به صورت کم سابقه ای به بالاترین میزان خود 
رســیده است.  پیشتر در روز سه شنبه مقامات کانادا اعلام کرده بودند که به 
دلیل گرمای بی ســابقه 4۹.۵ درجه  سانتی گراد در این کشور تاکنون صدها 
نفر در شهر ونکوور و کل استان بریتیش کلمبیا جان خود را از دست داده و 

آتش سوزی هایی رخ داده است.

تخلیهکاملیکشهر
درپیآتشسوزی

گستردهجنگلی

کانادا

معاون توسعه پیشگیری و درمان اعتیاد سازمان بهزیستی گفت: 
زنان و مردان معتاد یک ســال پس از بهبود می توانند ۵۰ میلیون 

تومان وام خوداشتغالی دریافت کنند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، رضوان مدنی با اشاره به این موضوع 
کــه آمار قطعــی در رابطه با زنان معتاد وجود ندارد، اظهارداشــت: مراکزی 

هستند که به بانوان معتاد خدمات می دهند و آمار این مراکز موجود است.
مدنی ادامه داد: این افراد )زنان و مردان( یک سال پس از بهبود می توانند 
۵۰ میلیون تومان وام خوداشــتغالی دریافت کنند. حق بیمه این افراد از 7 
سال به ۹ سال افزایش یافته است که توسط سازمان بهزیستی به کارفرمایان 
پرداخت می شود و حتی وام کارفرمایی به کارفرما و حقوق معادل قانون کار 
به این افراد پرداخت می شــود. وی افزود: زنان بهبودیافته سرپرست خانواده 
تحت پوشــش بهزیســتی قرار می گیرند و تا زمان توانمندشــدن مستمری 
دریافت می کنند. زنان و مردانی که در مراکز بازتوانی و درمان حضور دارند تا 
زمان توانمندی تحت نظر بهزیستی هستند و حتی خانواده های آنها تا زمان 
خودکفایی از این مســتمری بهره مند می شوند. معاون توسعه پیشگیری و 
درمان اعتیاد سازمان بهزیستی: همچنین حرفه آموزی برای این افراد انجام 
می شــود و مراکزی این زنان را تحت پوشــش قرار می دهند. متاسفانه نگاه 
جامعه نســبت به این زنان متفاوت از مردان اســت. زنانی که در کمپ های 
قانونی هستند توسط همین مراکز برای دریافت وام معرفی می شوند. شرایط 
دریافت وام برای این زنان تسهیل شده است. مدنی ادامه داد: واجدین شرایط 

وام خود اشتغالی به واحد مشارکت های اداره کل بهزیستی مراجعه کنند.

سازمان بهزیستی:
معتادان پس از ترک، وام ۵۰ میلیون تومانی 

اشتغال می گیرند

سازمان بهشت زهرا)س( عملیات مشروحه زیر را از طریق مناقصه عمومی واگذار نماید. لذا بدینوسیله از اشخاص حقوقی واجد شرایط جهت شرکت در مناقصه دعوت به عمل می آید.

۱( محل دریافت اســناد و تسلیم پیشنهادات: کلیه داوطلبین براي خرید 
اسناد مناقصه مي توانند با در دست داشتن فیش واریزي به مبلغ ۲.۰۰۰.۰۰۰ریال  
به شــماره حساب ۱۰۰۱ نزد بانک شهر شعبه بهشــت زهرا)سلام ا... علیها( به 
آدرس جاده قدیم تهران،  قم ساختمان اداري شماره یک سازمان، اداره قراردادها 

مراجعه نمایند.
۲( میزان ســپرده شرکت در مناقصه: متقاضیان می بایست مبلغ فوق را به 
عنوان ســپرده شــرکت در مناقصه به صورت ضمانتنامه بانکی در وجه سازمان 
بهشت زهرا )س( با اعتبار حداقل سه ماه و قابل تمدید یا وجه واریزی به حساب 
۱۰۰3 بانک شهر شعبه بهشت زهرا)س( به نام سازمان بهشت زهرا)س( به همراه 

اسناد مناقصه در پاکت الف به دستگاه مناقصه گزار ارائه نماید.
 3( هزینه آگهی: در روزنامه همشهری و کیهان به عهده برنده مناقصه می باشد.

4(  مهلت ارائه اسناد: از تاریخ انتشار آگهي به مدت ۱۰ روز در اوقات اداري 
جهت دریافت و تکمیل و تحویل اسناد مناقصه مي باشد. )ساعت تحویل پاکات 

تا ساعت ۱4:4۵ به دبیرخانه سازمان می باشد.(
 ۵( بدیهي اســت شرکت در مناقصه و ارایه پیشــنهاد به منزله قبول شروط و 
تکالیف مقرر در اسناد مناقصه و نمونه قرارداد بوده و سازمان در رد یا قبول یک 

یا کلیه پیشنهادات مختار است.
ضمنا مشــروح شــرایط مناقصه در اسناد درج شده اســت که شرکت کنندگان 
 بایــد کلیــه مدارک را پس از اخذ بــا قید قبولي امضاء نمــوده و در پاکت هاي

لاک و مهرشده »الف« و»ب« تحویل نمایند.

شهرداری تهران
سازمان بهشت زهرا)س(

آگهيمناقصهعمومي

روابطعموميسازمانبهشتزهرا)سلاما...علیها(
WWW.beheshtezahra.ir

نوبتاولشماره:۱۴۰۰/8

شرایط متقاضیمدت )ماه(میزان سپرده )ریال(موضوع مناقصه

انجام 
عملیات نصب 

و خطاطی
 و  حکاکی 
سنگ قبور

یکسال4/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰

۱- دارا بودن رتبه ۵ ابنیه از سازمان برنامه و بودجه
۲- ترجیحاً دارا بودن سابقه کاری مرتبط و تاییدیه حسن انجام کار توسط کارفرمای قبلی

3- ارائه گواهی تایید صلاحیت ایمنی پیمانکاری یا برگه ثبت نام در سامانه وزارت کار جهت 
دریافت گواهی صلاحیت ایمنی

فرماندهی قرارگاه پشــتیبانی ســتاد ارتش جمهوری 
اســامی ایران در نظر دارد از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
نســبت به خرید 2 قلــم نیازمندی )1700 تخته تشــک خوابگاهی 
یک نفره و بالشت( اقدام نماید، لذا از کلیه شرکت ها و تولیدکنندگان 
عمــده دعوت به عمل می آید با ارائه معرفی نامه کتبی به آدرس زیر 

مراجعه و اسناد مربوطه را اخذ نمایند.
ضمنا مشــخصات کالای مورد نیاز در مراجعه حضوری متقاضیان به 

صورت مکتوب اعلام می گردد.
1- مهلت اخذ اسناد شرکت در مناقصه: از تاریخ 1400/4/13 

لغایت 1400/4/21
2- آخرین مهلت تحویل اســناد و نمونه کالاها: تا ساعت 

14:00 مورخه 1400/4/23 می باشد.
3- آدرس: تهران، خیابان شریعتی، بالاتر از چهارراه قدوسی، درب 

بیت المقدس، قرارگاه پشتیبانی ستاد آجا، دایره خرید و پیمان
تلفن تماس جهت هماهنگی و کسب اطلاعات بیشتر: 

  02181952486 - 02181953119

ستاد آجا

آگهیمناقصهعمومی
دومرحلهایشماره۱۰۱

نوبتاول

شرکت پتروشیمی ایلام در نظر دارد جهت ذخیره  سازی ۱۰۰۰۰ 
تن PGH تولیدی خود به مدت حداقل ۶ ماه با شــرایط مندرج در 

آگهی و اسناد مناقصه دربندرامام خمینی)ره( مخزن اجاره نماید 
لذا بدینوسیله ازشــرکتهای واجد شرایط دعوت میگردد در صورت 
تمایل به شــرکت در این مناقصه، از تاریخ ۱4۰۰/۰4/۱۲ به نشانی 
ذیل مراجعه و مدارک لازم را به بصورت الکترونیکی تهیه و تکمیل 
نموده و حداکثر تا ســاعت ۲4:۰۰ مــورخ۱4۰۰/۰4/۲۰ در پورتال 

اطلاع رسانی معاملات شرکت پتروشیمی ایلام بارگذاری نمایند.
مناقصه گران محترم بایســتی جهت ثبت نام و دریافت نام کاربری و 
کلمه عبور ســامانه معاملات با شــماره تلفن های مندرج در پورتال 

اطلاع رسانی معاملات تماس حاصل نمایند.
پورتال اطلاع رسانی و برگزاری معاملات الکترونیکی شرکت 

Samim-ilampetro.ir :پتروشیمی ایلام
تلفن: ۵-۰843336۰78۲   داخلی: 3۰۱4

شرایط مخازن:
 ۱- سقف شناور 

۲- کاملا تمیز و با قابلیت شست وشو خطوط 
3- امکان ارسال به اسکله صادراتی

4- رعایت الزامات ایمنی و آتش نشانی بر اساس استاندارد 
شایان ذکر است کلیه خدمات تخلیه از کامیون به مخزن و بلعکس ، 
حمل فراورده از مخزن به اسکله و نیز بارگیری )شوتینگ( فرآورده 

به / از کشتی به عهده موجر می باشد
همچنین ذخیره  سازی و تخلیه مخازن در طول دوره به دفعات بوده و 

پتروشیمی ایلام هیچ هزینه بالاسری پرداخت نخواهد کرد.

آگهی اجاره مخزن
شماره مناقصه: 

ILPC-T-00-009

خودروهای فاقد معاینه  فنی توسط 
دوربین های برون شهری جریمه می شوند و  نظارت  ضوابــط،  تدوین  مدیــرکل   

صدور پروانه شهرداری تهران گفت: مصوبه 
شورای شهر درباره »نحوه محاسبه عوارض 
ساختمانی مبتنی بر مرغوبیت مکانی املاک 

شهر تهران« از ۱۲ تیر اجرایی می شود. 
به گزارش ایرنا از شــهرداری تهــران، حامد 
ســلیمی اظهارداشــت: مصوبه »نحوه محاســبه 
عوارض ساختمانی مبتنی بر ارزش مکانی املاک 
شهر تهران« بهمن سال گذشته به شهرداری ابلاغ 
شد که بر اســاس این مصوبه شورای شهر، ارزش 
مکانی هر پلاک با بررســی شاخص های مختلف 

مشخص شد.
ســلیمی ادامه داد: از جمله این شــاخص ها 
درصد تراکمی است که طرح تفصیلی شهر تهران 
در نظر گرفته و خدماتی مانند فضای سبز، ایستگاه 
حمل ونقل عمومی، آتش نشــانی، مراکز آموزشی، 
مراکــز مذهبی، مراکــز درمانــی، پارکینگ های 

عمومی که پیرامون یک پلاک ایجاد شده است.
وی با بیان اینکه مقرر شد که از ۱۲ تیرماه این 
مصوبه به اجرا در بیاید، گفت: با اجرای این مصوبه 
عمده عوارض افزایش پیدا خواهد کرد، از ســوی 
دیگر شهرداری متعهد شد که میانگین عوارض در 
کل شهر تهران نباید بیش از ۵۰درصد افزایش یابد 

و کمترین عوارض حدود 3۵ تا 37 درصد است.
مدیــرکل تدویــن ضوابط، نظــارت و صدور 
پروانه شــهرداری تهران افزود: در یکی دو ســال 
اخیر عوارض نســبت به افزایش قیمت مسکن به 
۱۰۰درصد نرسیده و عوارض شهرداری در بهترین 
و مرغوب ترین پلاک های تهران چیزی حدود ۲ تا 
۲.۲ درصد از قیمت واحدها است که حتی لاکچری 
سازهای تهران اذعان دارند که عوارض شهرداری در 
مقابل ســایر هزینه های ساخت و ساز بسیار ناچیز 
است.در مناطق کم برخوردار شهر تهران این عدد 
حتی به 7 تا ۹ دهم درصد می رسد که این عدد در 

مقابل خدمات و سرانه های خدماتی که شهرداری 
مکلف به ایجاد آن شده بسیار ناچیز است.

سلیمی با بیان اینکه از یاد نبریم که انتفاع این 
عوارض از طریق ارائه خدمات به عامه شــهروندان 
می رســد،در پاســخ به این ســؤال که اگر قیمت 
مســکن کاهش یابــد آیا عوارض شــهرداری نیز 
کاهش می یابد؟ گفت: یکی از تعهدات شهرداری 
در مصوبه شــورای شهر تهران این است که رکود 
مســکن و مرغوبیــت مکانی یکــی از گزینه های 
محاســبه عوارض شهرداری اســت و اگر مسکن 
ارزان شــود اثر مســتقیم روی محاسبات عوارض 

شهرداری دارد.
بــه گفته وی، آبان ماه هر ســال شــهرداری 
مکلف است که پایشــی در LR )مرغوبیت مکانی 
واحدها( داشته باشد و این پایش به لحاظ قیمت، 
هزینه های ساخت و ساز و گسترش زیرساخت های 

شهری انجام خواهد شد.

از امروز افزایش عوارض ساختمانی در تهران برمبنای ارزش ملک تعیین می شود

رنگ بندی شهرستان ها که از شنبه ۱۲ تیر ۱4۰۰ 
اعمال می شود در نرم افزار »ماسک« وزارت بهداشت 

منتشر شد.
بــه گزارش خبرگــزاری صدا و ســیما، در آخرین آمار 
رنگ بندی شهرستان ها که دیروز منتشر شد،۹۲ شهرستان 
قرمز، ۱۸3 شهرســتان نارنجی، ۱73 شهرستان زرد و تعداد 

شهر های آبی صفر است.
بر اســاس این گزارش، شهرســتان  هایی که از شــنبه 
۱۲ تیر ۱4۰۰ در وضعیت قرمــز قرار می گیرند عبارتند از: 
استان اصفهان: اردستان، استان ایلام: مهران، استان بوشهر: 
تنگستان، جم، دشتی، دیلم، عســلویه، گناوه،استان تهران: 
اسلامشهر، بهارستان، پاکدشت، پردیس، تهران، دماوند، ری، 
شمیرانات، فیروزکوه، قرچک، ورامین،استان خراسان جنوبی: 
نهبندان، استان خراسان شمالی: اســفراین، بجنورد،استان 
خوزستان: امیدیه، اندیمشک، استان سیستان و بلوچستان: 
ایرانشهر، بمپور، خاش، زابل، زاهدان، زهک، سراوان، سرباز، 
میرجــاوه، نیک شهر،اســتان فارس: جهرم، خنــج، داراب، 
زرین دشــت، قیر و کارزین، کازرون، کوار، گراش، لارستان، 
لامرد،استان کردستان: دهگلان، استان کرمان: ارزوئیه، بم، 
جیرفت، رابر، رفســنجان، رودبار جنوب، ریگان، ســیرجان، 
عنبرآباد، فاریاب، فهرج، قلعه گنج، کرمان، کهنوج، منوجان، 
نرماشیر،اســتان کرمانشاه: گیلانغرب، اســتان کهگیلویه و 
بویر احمد: گچســاران، استان گلســتان: آزادشهر، علی آباد، 
گنبد کاووس، مینودشــت، اســتان گیلان: آســتارا، استان 
لرستان: پلدختر، خرم آباد، استان مازندران: آمل، چالوس، قائم 
شهر، محمودآباد، اســتان مرکزی: خمین، استان هرمزگان: 
بستک، بندر لنگه، بندرعباس، پارسیان، حاجی آباد، خمیر، 
رودان، سیریک، قشــم، کیش، میناب، استان یزد: اردکان، 

تفت، خاتم، مهریز، میبد، یزد. گفتنی است، شیوع سویه های 
جدید ویروس و کاهش ســطح مراقبت های بهداشتی باعث 
آغاز خیز پنجم کرونا در کشــور شده است. حضور در مراکز 
پر ازدحام، صرف غذا در رستوران ها و تالار های سرپوشیده و 
سفر با وسایل نقلیه عمومی که تعویض هوای مناسبی ندارد 

از جدی ترین عوامل انتقال بیماری است.
 نیمی از استان های کشور 

شروع موج جدید کرونا را تجربه می کنند
معاون کل وزارت بهداشــت گفت: موج پنجم کرونا در 

نیمی از استان ها مشاهده شده است.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، ایرج حریرچی درباره 
موج پنجم کرونا اظهارداشــت: در نیمی از استان های کشور 

روند افزایشی برای شروع موج پنجم دیده می شود.
حریرچــی افزود: همان طور که واضح اســت در ۶ تا 7 
اســتان، شــهر قرمز قابل توجه داریم که بیشتر استان های 

جنوب و جنوب شرقی هستند.
وی ادامه داد: نیمی از اســتان های کشــور شروع 
موج جدید کرونا را تجربه می کنند، علی الخصوص این 
موضوع در استان هایی همانند تهران و مازندران روند 
صعودی است، در حال حاضر ویروس دلتا )هندی( در 

ایران و ۹۰ کشور جهان مشاهده شده است.
 افزایش شدید بیماری کرونا 

در سیستان و بلوچستان 
معاون کل وزارت بهداشت بیان داشت: استان سیستان 
و بلوچســتان در ۱۶ ماه گذشته موج قابل توجهی را تجربه 
نکرده بود، ولی در هفته گذشته شاهد افزایش بسیار شدید 
موارد ابتلا در این استان هستیم و تقریبا استان به وضعیت 

متوسط کشوری رسیده است.

حریرچــی گفت: آن چیزی که برای مردم مهم اســت 
روش های مقابله و پیشگیری کماکان مشابه با روش های قبلی 
اســت و راه اصلی مقابله با این ویروس البته واکسیناسیون 
کامل اســت، اما تا تکامل یافتن تیراژ واکسن از مردم تقاضا 

داریم دستورالعمل ها را بیش از پیش رعایت کنند.
وی در پاســخ به اینکه بیش از دو هفته است که مجوز 
واکسن کووایران برکت و پاستور صادر شده آیا این واکسن ها 
به طور عملیاتی به برنامه واکسیناسیون عمومی اضافه شدند 
یا نه؟ اظهارداشــت: بله اضافه شدند، اما این واکسن ها برای 
رســیدن به تیراژ میلیونی و قابــل توجه مقداری احتیاج به 
زمــان داریم تا بتوانیم در تیراژ هــای چند میلیونی رده های 
سنی پایین تر اعلام کنیم و واکسیناسیون را به زیر ۶۰ سال 

و افراد بیمار برسانیم.
معاون کل وزارت بهداشت درباره دریافت واکسیناسیون 
از شــرکت های کــوو ایران برکت و پاســتور گفــت: تعداد 
واکسن های دریافت از کوو ایران برکت در حد چند صد هزار 
است و از شــرکت پاستور نیز چند ده هزار و چند صد هزار 
دریافت خواهد شــد و در هفته هــای آینده به چند میلیون 

خواهد رسید.
 جان باختن ۱۲7 بیمار کرونایی دیگر

 در کشور
خبر دیگــر اینکه مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی 
وزارت بهداشــت در اطلاعیه ای اعلام کــرد: » از ۱۰ تا ۱۱ 
تیرمــاه ۱4۰۰ و بر اســاس معیارهای قطعی تشــخیصی، 
۱3 هــزار و ۸3۶ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشــور 
شناســایی شــد که هزار و ۵۶۱ نفر از آنها بســتری شدند. 
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشــور به سه میلیون و ۲3۲ 

هزار و ۶۹۶ نفر رسید.

متاسفانه در طول این مدت، ۱۲7 بیمار کووید۱۹ جان 
خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 

۸4 هزار و ۵۱۶ نفر رسید.
خوشــبختانه تا کنون دو میلیون ۹۰۲ هزار و ۱4۰ نفر 

از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
ســه هزار و ۱۹۶ نفر از بیمــاران مبتلا به کووید۱۹ در 
بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار 

دارند.
تا کنــون ۲3 میلیــون و ۸۰۶ هــزار و 4۵۲ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
تا کنــون چهار میلیون و 447 هــزار و ۲۸ نفر دُز اول 
واکســن کرونا و یک میلیون و 7۵4 هزار و ۵4۵ نفر نیز دُز 
دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکســن های تزریق شده در 

کشور به ۶ میلیون و ۲۰۱ هزار و ۵73 دُز رسید.«
دورکاری 7۰ درصد از کارکنان ادارات استان تهران 

از امروز
معاون توسعه مدیریت و منابع استاندار تهران از دورکاری 

7۰ درصد از کارکنان ادارات این استان از امروز خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، غلامرضا عباس پاشــا دیروز 
گفت: طبق آخرین وضعیت اعلام شده از سوی ستاد مقابله با 
کرونا کشور، استان تهران در وضعیت قرمز قرار گرفته است. 
بر این اســاس، 7۰ درصد از کارمندان ادارات و مراکز باید به 
صورت دورکاری به فعالیت بپردازند و 3۰ درصد دیگر نیروها 

نیز باید در محل کار خود حضور داشته باشند.
وی درخصوص مشــاغل ضروری در این استان نیز بیان 
داشــت: در این مشــاغل نیز ۵۰ درصد کارمندان به صورت 
حضــوری فعالیت می کننــد و ۵۰ درصد دیگــر دورکاری 

خواهند کرد.

با اعلام رنگ بندی جدید

تهران و ۹۱ شهرستان دیگر در وضعیت قرمز کرونا  قرار گرفتند

  چوب حراج شورای شهر به اموال پایتخت در آخرین روزهای فعالیت

مدیر امور اجرایی معاینه فنی خودروهای کشور از رصد خودروهای 
فاقد معاینه فنی توســط دوربین های نظارتی برون شهری و به دنبال آن 

جریمه این خودروها خبر داد.
به گزارش ایرنا از اتحادیه ســازمان های حمل ونقل همگانی کشور، عبداله متولی 
گفــت: طبق توافــق اخیر به زودی علاوه بــر محدوده طرح ترافیک و LEZ شــهری؛ 
دوربین های نظارتی برون شهری در محورهای جاده ای نیز برای حفظ سطح ایمنی و 
آلایندگی خودروها در محورهای مواصلاتی کشور با تخصیص شماره )کد( جریمه فاقد 
گواهی معاینه فنی و خودروهای فرسوده توسط سازمان و ادارات ذی ربط اقدام خواهد 
شد. متولی در همین رابطه با اشاره به آیین نامه ماده )۸( قانون هوای پاک درخصوص 
ســن فرســودگی خودروها افزود: چنانچه هر خودرویی پس از ۲ دوره متوالی مطابق 
آیین نامه یادشــده نتواند گواهی معاینه فنی معتبر اخذ کند، مشمول محدودیت های 
ماده )۸ ( قانون فوق الذکر خواهد شــد. وی با تاکید بر تشدید نظارت بر مراکز معاینه 
فنی اظهارداشــت: مراکز معاینه فنی علاوه بر رصد و پایش دائمی از طریق مرکز داده 
کاوی اطلاعات سامانه سیمفا؛ به صورت مستمر از طریق بازدیدهای حضوری و سرزده 

توسط کارشناسان معاینه فنی اتحادیه مورد سنجش و ارزیابی قرار خواهند گرفت.

رســانه های محلی از ســقوط یک 
بوئینــگ 737 در  ترابری  هواپیمــای 
نزدیکی جزایر هاوایی در آب های اقیانوس 

آرام خبر دادند. 
به گزارش اســپوتنیک، این رســانه ها در 
گمانه زنی هــای خود از حضــور دو نفر در این 

هواپیما خبر دادند.
CNBC با اســتناد به منابع ناشــناس گزارش داد: یک هواپیمای ترابری 

بوئینگ 737 به علت نقص در موتور خود در حوالی هونولولو در آب ســقوط 
کرد.شــبکه محلی Hawaii News Now گزارش داد که دو نفر در این هواپیما 

بوده اند که امدادگران به دنبال آنها هستند.

سقوطبوئینگ۷3۷
درآبهای

اقیانوسآرام

هاوایی

دبیر کمیته علمی کشــوری کووید۱9 با اشــاره به اینکه کرونا 
هیچ گاه به اتمام نخواهد رسید، از حذف پلاسما درمانی از روند درمان 

کرونا مثبت ها خبر داد.
عاطفه عابدینی در گفت وگو با ایسنا، درباره نقش پلاسمادرمانی در روند 
درمان بیماران مبتلا به کرونا، گفت: در ویراش دهم پروتکل های درمانی کرونا 
که در خرداد ماه منتشر شد موضوع پلاسمادرمانی را از پروتکل خارج کردیم. 
البته علت این موضوع کاهش استقبال بهبود یافتگان کرونا در اهدای پلاسما 
نبود بلکه در کل دنیا این روش مورد ســؤال قرار گرفت و نشــان داد چندان 

نقشی در کاهش مرگ و میر نداشته است.
عابدینی افزود: از این رو دیگر خیلی از این روش استفاده نمی شود چون 
برخی اوقات عوارضش هم بیشتر از فایده اش بود. به همین دلیل از راهنمای 
دستورالعمل درمان کشوری کرونا خارج شده است. البته نه تنها در ایران بلکه 

در بسیاری کشورها دیگر انجام نمی شود.
وی با تاکید بر اینکه هیچ وقت نمی توان گفت کرونا را کاملا تمام کردیم 
و دیگر وجود ندارد، اظهارداشت: دقیقا مانند اینکه نمی توانیم درباره آنفلوآنزا 
چنین صحبتی کنیم. وقتی می توان عوارض بیماری را کاهش داد و بر کنترل 
آن موفق بود که هم واکسیناســیون کامل شــود و هم تا زمانی که حد قابل 

قبولی از مردم واکسینه نشدند، رعایت پروتکل ها را اولویت قرار دهیم.
دبیر کمیته علمی کشــوری کووید۱۹ تاکید کرد: مهم ترین موضوع در 
کنترل ویروس انتقال از طریق هوا اســت که در محیط های بســته، شلوغ و 
بدون ماسک اتفاق می افتد و با رعایت این امر می توان بیماری را کنترل کرد.

پلاسمادرمانی از پروتکل درمان کرونا
 خارج شد

رئیس ســازمان غذا و دارو نسبت به برخی اخبار مبنی بر نایاب 
شدن داروهای پرمصرف واکنش نشان داد.

محمدرضا شانه ســاز درباره اخباری مبنی بر نایاب شــدن یا کمبود برخی 
داروهای پرمصرف، به خبرگزاری ایســنا گفت: وضعیت کمبودهای دارویی مان 
علیرغم مشــکلات ارزی و علیرغم تمام تنگناهایی که در تحریم برایمان درست 
می کنند،   واقعا اقلام کمبودمان نسبت به مدت های مشابه در سال های گذشته 
پایین تر است.داروهایی هم که کم اســت، داروهایی نیست که مصرف همگانی 
و عمومی داشــته باشند. شــانه ســاز درباره وضعیت تخصیص ارز حوزه دارو، 
اظهارداشــت: البته در حوزه تخصیص ارز، در زمینه تنوع ارزی که نیاز داریم به 
ویژه برای مواد اولیه دارویی مقداری با مشکل مواجه هستیم، با این حال همکاران 

بانک مرکزی نهایت همکاری را برای تامین ارز مواد اولیه انجام می دهند.

پاسخ سازمان غذا و دارو به اظهاراتی 
درباره کمبود داروهای پرمصرف

 فرمانده نیروی انتظامی از فرسودگی ناوگان اتوبوسی انتقاد کرد. 
به گزارش ایســنا، سردار حسین اشــتری گفت: زمانی که حادثه برای 
اتوبوس خبرنگاران و ســربازان رخ داد دستور ویژه به رئیس پلیس راهور ناجا 

داده شد تا این موضوع مورد پیگیری قرار بگیرد.
اشتری ادامه داد: آنچه که مشخص است این است که ناوگان اتوبوسی و 
به خصوص اتوبوس های بین شهری ما یک ناوگان فرسوده است و شاید بیش 
از ۱۰ ســال باشــد که آنچنان اتوبوس جدیدی وارد این ناوگان نشده و باید 
این ها مورد نظر قرار بگیرد. وی با بیان اینکه بایداز نظر زیرســاخت اقدامات 
فنی خوبی صورت بگیرد، افزود: همه دستگاه ها اعم از وزارتخانه های مربوطه و 
دستگاه های دارای مسئولیت در این زمینه باید بیشتر همت کنند و خودشان 
را مســئول کنند. روزانه اتوبوس هایی هســتند که حتی مسافر هم دارند اما 
بــه دلیل نکات ایمنی همکاران ما مانــع از حرکت آنها در پایانه و پلیس راه 
می شوند. ما عقب افتادگی در این خصوص داریم و امیدواریم که همه تلاش 

کنند و بتوانیم این تصادفات را به صفر برسانیم و کاهش دهیم.

فرمانده ناجا:
ناوگان اتوبوسی فرسوده است


